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Ook 2021 was een uitermate lastig jaar door de Corona pandemie en de bijbehorende maatregelen. 
Er valt dan ook weinig goeds te melden. Ook al deden clubs hun best, het ledenaantal bij de meesten 
is teruggelopen. Een paar positieve uitzonderingen, maar die hebben er dan ook hard aan getrokken: 
online spelen, wekelijkse mails, een thuisbridge competitie als het toegestaan was en ze hebben een 
grote groep loyale clubleden. Eind van het jaar konden we iets positiefs melden: de viertallen 
competitie ging gespeeld worden. Helaas kon door hernieuwde strenge maatregelen deze competitie 
niet afgemaakt worden. Online evenementen die we voor het begin van het jaar gepland hadden 
(Open Paren en Gemengde Paren), konden wegens gebrek aan belangstelling niet doorgaan. De ALV 
heeft nog wel op locatie plaats gevonden. Maar zoals altijd zijn er weinig bestuurders van clubs te 
porren om aanwezig te zijn. Om moedeloos van te worden. Degenen die wel aanwezig zijn, tonen 
betrokkenheid met het district en met name met bridge. Ook als is het niet het doel van de ALV, er 
wordt daar toch gesproken over de toekomst van bridge. En die moet ons allemaal ter harte gaan! 

Kortom: voor bridge in ons district een vreselijk jaar. We kunnen alleen maar hopen dat 2022 beter 
wordt. 

Ingeborg Slikker 
Secretaris bestuur 
district Den Haag e.o. 


